
ALV Verslag vrijdag 31 januari 2025 

 
aanvang vergadering 20.30 uur bij Wodanseck 

1) Opening 
 
De voorzi?er opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  
Er is bericht van afwezigheid ontvangen van Liesbeth Morcus, Frans Kappen en Frans van Daal. Tevens 
is bestuurslid Jozephien Milder afwezig. 

2) Ingekomen stukken/mededelingen 
 
- Er is bericht van de gemeente ontvangen over het verplaatsen van de Beatrixlinde, deze  
  wordt geplaatst bij het volleybalveldje op het evenemententerrein. Ulbe zal checken of de  
  Beatrixlinde inderRjd is geplaatst voor een regeerjubileum. 
- Er is een mail binnen gekomen van Frans Kappen, zie hierna 

3) Verslag/notulen ALV 2024   
 
Het verslag word tekstueel en inhoudelijk goedgekeurd. 

4) Jaarverslag 2024  
 
Cor leest het jaarverslag voor, er zijn geen opmerkingen. 

5) Financieel jaarverslag 2024  
 
De penningmeester geeV een toelichRng op de jaarcijfers. 
 
Inkomsten: 
- De crowdfund acRe heeV 4.573,00 opgeleverd (waarvan één giV van 2.000,00) 
- Aan subsidies is 3.500,00 binnen gekomen  
  (Kruiswerk Renkum 1.500,00 en Gemeente Renkum 2.000,00) 
- De inkomsten via de Club van 50 zijn toegenomen met 500,00 
- De inkomsten via de contribuRe zijn toegenomen met 800,00 ; we zijn langs de deuren  
  gegaan en de QR code werkt goed. 
 
Uitgaven:  
de bankkosten zijn verhoogd en de verenigingskosten zijn hoger (dit zijn algemene kosten die we niet 
kunnen toewijzen aan acRviteiten). 
 



6) Kosten: 
De kosten lagen 2.000,00 lager. De standaardregel is: zijn er meer acRviteiten, dan hebben we ook 
meer kosten en vice versa.  
 
Omzet: 
De omzet is lager, maar de kosten zijn ook lager (zie ook onder Kosten). 
 
Dirk vraagt of er nu reserveringen voor de tent zijn gemaakt. Anne?e verwijst naar het verslag van 
2024. Via de crowdfundacRe is de cerRficering gefinancierd, verder is een reservering gedaan voor een 
eventuele noodzakelijke brandveiligheid cerRficering (gefinancierd door de subsidies) en is een 
reservering gemaakt voor een upgrade van de tent voor 2028 ter voorbereiding op het verplicht 
vernieuwen van het tentboek in 2029. 

 
Dirk heeV ook een opmerking over de bestuurskosten: hij vindt de kosten per persoon voor het 
bestuursuitje vrij hoog en de vergoeding vanuit de OVW vrij laag. De huidige vergoeding is 50,00 per 
persoon. Dirk stelt voor deze vergoeding vanuit de OVW te verhogen naar 75,00 p.p.  
De vergadering steunt dit voorstel en aldus wordt besloten het budget voor het bestuursuitje te 
verhogen naar 75,00 p.p. 

 
Kascontrolecommissie: 
De kascontrole commissie geeV aan dat de boekhouding er zeer gedetailleerd uitziet en 
complimenteert de penningmeester. 
De leden van de ALV verleent het bestuur décharge voor de boekhouding 2024. 
 

7) Bestuurssamenstelling  
 
De voorzi?er geeV aan dat de secretaris afscheid zal nemen na dit seizoen. Wel blijV zij de 
Dodenherdenking organiseren en zal zij zolang er geen opvolging is, de vergunningsaanvraag bij de 
gemeente blijven verzorgen. 
Dat betekent dat er nu twee vacatures in het bestuur zijn; voorzi?er en secretaris. 

8) Programma 2025  
  
Rens geeV een toelichRng op het komende programma waarbij het thema is: Het Wilde Westen.  
Er wordt Rjdens de jeugdavond een snipperjacht georganiseerd. 
Bij Madams Taveerne komt een nieuwe Madam: Florinda 
De puzzeltocht krijgt mogelijk een andere invulling (red: dit is inmiddels achterhaald) 
De ALV van Dorpsbelang wordt vervroegd, elders georganiseerd en dus uit het programma gehaald. 
Renkum Fietst maakt weer gebruik van de tent samen met Ondernemerskring Woleeze. Eventuele 
extra kosten hiervoor worden doorbelast aan Renkum Fietst. 

 
Julia geeV aan dat het jongerenprogramma op 18 april samenvalt met het Tulp toernooi op 
Wodanseck, dat betreV dezelfde doelgroep. Het bestuur zal dit punt voor de komende vergadering 
agenderen. 



Fred vraagt naar de status van de oplevering van het evenemententerrein. Jan geeV aan dat zoals de 
planning er nu uitziet, we gebruik kunnen maken van het terrein met enkele aanpassingen. Het 
bestuur heeV de back up mogelijkheden bekeken bij Davidse, maar daar zi?en vergunningstechnisch 
zoveel haken en ogen aan, dat dat geen opRe lijkt. Op het terrein van Jan Aalderink (bij monument) 
zou indien mogelijk het bouwdorp kunnen plaatsvinden. 

Servi vraagt naar de vergunning ivm de periode dat de tent staat (is door Renkum Fietst langer). De 
secretaris geeV aan dat dat geen punt is, en er een speciale extra vergunning aan wordt toegevoegd, 
de BBGOB. 
 
Fred vraagt of er lering is getrokken uit de incidenten van afgelopen jaar. De voorzi?er geeV aan dat er 
alRjd incidenten zullen zijn en we in vergelijking met de andere dorpen het goed doen. Meestal 
kunnen we het ook intern oplossen. Dit jaar is er op Koningsdag geen feestavond, zodat het 
alcoholgebruik niet van s middags tot en met de feestavond. 

9) BegroFng 2025   
De penningmeester geeV een toelichRng op de begroRng 2025. 
- Er is een investeringslijst van 2.800,00 zie hiervoor de details in investeringen 2025, dit veroorzaakt 
ook mede het tekort van 2.500,00 
- De live band is ook een flinke kostenpost en bedraagt dit jaar:…… 
- Zoals in de vorige ALV is besloten is de contribuRe per 2025 verhoogd naar 10,00 per huishouden 
- De consumpReprijzen worden dit seizoen niet verhoogd. 
 
Helga merkt op dat de wijn in glazen werd geschonken en ook behoorlijk vol. Rens geeV aan dat dit 
niet de afspraak is en misschien een incident. Het bestuur zal hier alert op zijn. 
Michiel geeV aan dat het beter is kleine glazen vol te schenken, dan grote glazen halfvol. 
Het bestuur zal dit punt agenderen en merkt op dat we een aantal jaren geleden flink hebben 
geïnvesteerd in herbruikbare plasRc glazen. 
 
Huib vraagt naar het onderscheid tussen organisaRekosten en verenigingskosten. De penningmeester 
geeV aan dat dit onderscheid vaag is. Onder organisaRekosten vallen bijvoorbeeld kosten als 
verzekering. Onder verenigingskosten vallen kosten zoals het bestuursuitje en de ALV. 
 
Na deze opmerkingen wordt de begroRng door de leden goedgekeurd. 
 

10) Rondvraag en sluiFng 
 
Servi: 
het bestuur wordt steeds kleiner, wat verzinnen we om toch mensen in het bestuur te krijgen? 
De voorzi?er geeV aan dat sinds vorig jaar twee nieuwe bestuursleden zijn toegetreden. Verder 
benadert het bestuur ook persoonlijk inwoners en besteden we er in iedere publicaRe-uiRng, aandacht 
aan. 
 
Marja: 
De prijs voor de lunch blijV dit jaar in principe 7,00 voor volwassenen en 3,50  voor kinderen  
t/m 12 jaar. 



 
Paul: 
Is er nagedacht over de aankleding in het dorp voor de Koningsweek ivm 80 jaar bevrijding? Rens geeV 
aan dat we reeds banners hebben en Servi meldt dat ook de Kunstroute eea doet. 

 
Dirk: 
Misschien kan er een speciale vlag worden ontworpen voor 80 jaar bevrijding? Dit punt wordt 
geagendeerd in de komende bestuursvergadering. 
 
Jan Joris: 
Voor de opening om 10.00 uur op 26 april nodigen we Agnes Schaap uit, zodat we haar namens 
Woleeze in het zonnetje kunnen ze?en ivm haar pensioen. 
 
Rens: 
Nav een ingekomen stuk over de inkoop van WAX, merkt Rens op dat de OVW gewoon de wijn bij 
Henri Bloem wil blijven inkopen. 
Voor wat WAX betreV, heeV het WAX commi?ee (DB, Airborne en OVW) besloten - gezien de kosten - 
de wijn zelf in te kopen. Deze wijn was inderdaad minder, maar aangezien WAX niet meer wordt 
georganiseerd is dit geen issue meer. 
 
 
Hierna sluit de voorzi?er de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen en nodigt iedereen uit 
voor een drankje. 

Aanwezig vanuit het bestuur: Jan van Oort, Rens Verbeek, Anne?e Nederkoorn, Jan Joris van Kampen, 
Cor Borst 
 
Aanwezige leden:  
Paul Hendriks, Michiel en Marja van Tooren, Helga, Anthonie, MarRn de Graaf, Sandra en Fred 
Siebelhout, Huib van Andel, Servi, Ulbe, Dirk, Julia, Dirk Pieter


